
Schriftelijke vragen 12 mei 2017

Geacht college,

Verkeersveiligheid is een onderwerp dat ons allen aangaat. Zeker de veiligheid van de 

inschatting.

In september is gesproken over een gemeentelijke intentie om  het van het aantal 
paaltjes op fietspaden terug te dringen. Deze obstakels zijn te vaak de oorzaak van 
eenzijdige ongelukken. Kunt u aangeven of deze intentie al tijd vermindering van de 
paaltjes op fietspaden hebben geleid?

U kunt schriftelijk antwoord geven op deze vragen.

Piet Poos
Namens het CDA Goirle


